



Eric So <eso2.hcl@gmail.com>

中藥研發研討會2015確認通知書 Seminar on Research and Development of Chinese Medicines 2015 Confirmation Notice

chinese-medicine@icc.com.hk <chinese-medicine@icc.com.hk>
收件者: eric@hkhcl.com

2015年8月31日 下午12:02

留座編號: S335

姓名: 蘇瑞龍先生

機構名稱: 恒昌隆燕窩參茸行有限公司

確認通知書
中藥研發研討會2015

非常感謝閣下參加於2015年9月10日及11日舉行的中藥研發研討會2015。我們已為閣下預留座位，詳情如下：

已確認 2015年9月10日 (星期四) 上午環節 (9時30分至12時45分)

參加環節: 下午環節 (2時15分至6時05分)

2015年9月11日 (星期五) 上午環節 (9時15分至1時05分)

下午環節 (2時30分至5時正)

地點: 香港灣仔博覽道一號
香港會議展覽中心N201室
(港鐵灣仔站A5出口)

登記: 2015年9月10 - 11日 由上午9時正開始

敬請準時於上述日期及時間抵達會場，並出示請柬或本通知書，以方便辦理登記手續。研討會舉行當天如需要任何協助，請致電 (852)8108 8730。

如果閣下須取得出席研討會證明，請於**2015年9月4日**前發電郵至chinese-medicine@icc.com.hk登記，以便大會發出出席證書。

如有任何查詢或修訂，請致電 (852) 2559 9973 或以傳真 (852) 2547 9528 或電郵chinese-medicine@icc.com.hk 聯絡研討會統籌國際會議顧問有限公司(何曦彤女士)。

注意:

1. 醫院管理局保留授予持續進修學分的權利。中醫持續進修學分上午、下午時段計算。欲獲取進修學分者，請於該時段開始後30分鐘之內登記，否則將不獲受理。有關詳情請直接向醫院管理局查詢 (電話: (852) 2794 3107)。
2. 若天文台在以下時間仍懸掛黑色暴雨警告或八號熱帶氣旋或更強訊號，研討會的安排如下：
 - 上午6時，研討會當日上午環節將會取消；若於上午11時有關警告/訊號已取消，研討會當日下午環節將按程序如期舉行。
 - 上午11時，研討會當日下午環節將會取消。

+++++

Your Reservation Number: S335

Name: Mr Shui-lung SO

Organisation Name: Hang Cheong Loong Bird's Nest & Ginseng Ltd.

CONFIRMATION NOTICE

Seminar on Research and Development of Chinese Medicines 2015

Thank you for enrolling to the Seminar on Research and Development of Chinese Medicines 2015. We are pleased to inform you that a seat has been reserved for you. Details are as follows:

Confirmed attendance:	10 Sept 2015 (Thursday)	AM Session	(9:30 am to 12:45 pm)
		PM Session	(2:15 pm to 6:05 pm)
	11 Sept 2015 (Friday)	AM Session	(9:15 am to 1:05 pm)
		PM Session	(2:30 pm to 5:00 pm)

Venue: Meeting Room N201, Hong Kong Convention and Exhibition Centre
1 Expo Drive, Wanchai, Hong Kong
(Mass Transit Railway - Wanchai Station Exit A5)

Registration: 10 - 11 Sept 2015 from 9:00 am

Please arrive on time at the seminar venue on the date and time listed above. **PLEASE PRESENT THE CONFIRMATION CARD OR THIS NOTICE AT THE SEMINAR ON REGISTRATION.** If you need assistance on the days of the seminar, please call (852) 8108 8730.

If you wish to obtain a certificate of attendance, please send an email to chinese-medicine@icc.com.hk before 4 September 2015 to register so that we can prepare the certificate of attendance in advance.


Should you have any enquiries or amendment, please do not hesitate to contact our event coordinator, International Conference Consultants Ltd (Ms Hillary Ho) at (852) 2559 9973 or by fax to (852) 2547 9528 or via email: chinese-medicine@icc.com.hk.

N.B.:

1. The Hospital Authority reserves the right to award CME/CPD points. For each half-day session, no Continuing Education in Chinese medicine (CME) points will be given for participants arriving 30 minutes after the commencement of each session. For enquiry, please contact the Hospital Authority directly (Tel: (852) 2794 3107).
2. Arrangements are as follows if the black rainstorm warning signal or the tropical cyclone signal no.8 or above is in force
 - at 6:00 a.m., the **morning session** of the seminar on that day will be cancelled; the afternoon session of the seminar will resume in accordance with the schedule if at 11:00 a.m. the said warning/signal is no longer in force; and
 - at 11:00 a.m., the **afternoon session** of the seminar on that day will be cancelled.

3 個附件

 2015 Seminar Programme.pdf
462K

 Route to Meeting Room N201.pdf
249K

 2015 Seminar Confirmation Card.pdf
390K